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Verslag RvB  - Volley Belgium – Rapport CA  
19/01/2023 19:30h – TEAMS  

 
Présents/Aanwezig: 
o Volley Belgium: Guy Juwet, Claude Kriescher, Stefan De Keijser (verslaggever/rapporteur)  
o Volley Vlaanderen: Paul Lagae, Johan Van Riet 
o Fédération Volley Wallonie-Bruxelles : Denis Van Bever, Pascal Schmets, Dominique Reterre  
o Commissies/commissions : Leo Bergmans 

 
Verontschuldigd/Excusés: 
o Jean-Paul De Buysscher (volmacht aan / procuration à Johan), Frank Desmet, Arturo Di Giacomo 
 

COMMISSIES 
 
1.    LIGD 
 
1.1.  Guy bevestigt dat de TV-rechten van drie 

dameswedstrijden betaald zullen worden door 
de Nationale Loterij via haar subsidie aan de 
LIGH (info vanuit de Nationale Loterij). Leo zal 
de praktische afhandeling bespreken met Luc 
(LIGH) op hun meeting van 01/02/2023. Leo 
stuurt alvast de data van deze matchen door 
naar Marie (LIGH). 

1.2.  Er is trouwens ook een VB-LIGH meeting in de 
pipeline, meldt Guy.  

 
2. MNC 
 
2.1. De RvB ontving een schrijven van E. Davaux in 

verband met de communicatie naar de clubs van 
09/01/2023 waarin staat dat er vanuit NAT1H 
slechts een daler zal zijn in plaats van 2. Deze 
beslissing, waarmee een fout uit de versie ‘13/09’ 
van de regels stijgen/dalen werd rechtgezet, werd 
genomen op de RvB van 29/09.  

2.2. Men andere vraag uit hetzelfde schrijven, met 
betrekking op de kernspelers, werd inmiddels 
door de MNC beantwoord.  

2.3. Laurent vordert nauwelijks in de compatibel 
maken van FedInside met VolleyAdmin 
(aanvragen van wijzigingen, aanduiden van 
scheidsrechters, inschrijving van teams).  Een 
beslissing van FVWB is echter nodig om verder 
te kunnen voor wat betreft de methode van 
opstellen van de kalender.  Intussen heeft FVWB 
haar principesakkoord gegeven dat het systeem 
dat Volley Belgium gebruikt ook kan toegepast 
worden voor de Franstalige teams, zowel op 
nationaal niveau als voor de jeugd, promo & 
provinciaal. Met dit akkoord weet Laurent nu 
welke gegevens allemaal ingevoerd moeten 
worden (dezelfde als bij VV) en kan hij een 
kostenschatting maken.  
De praktische opvolging van dit dossier – dat ten 
laatste in april moet afgehandeld zijn - is in 
handen van Michel Loppe en Frank Desmet.  

2.4.  De RvB uit nogmaals haar hoop dat het ontwerp 
van competitiereglement 2023-2024 nog voor 

COMMISSIONS 
 
1.    LIGD 

 
1.1. Guy confirme que les droits TV de trois matchs 

féminins seront pris en charge par la Loterie 
Nationale via sa subvention à la LIGH (info de la 
Loterie Nationale). Léo discutera du déroulement 
pratique avec Luc (LIGH) lors de leur réunion du 
01/02/2023. Leo envoie déjà les dates de ces 
matchs à Marie (LIGH). 

 
1.2. Il y a aussi une réunion VB-LIGH en 

préparation, annonce Guy. 
 
2.    MNC 

 
2.1. Le Conseil d'Administration a reçu un courrier 

d’Eric Davaux en lien avec la communication faite 
aux clubs le 09/01/2023 précisant qu'il n'y aura 
qu'un seul descendant de NAT1H au lieu de 2. 
Cette décision, avec laquelle une erreur de la 
version '13/09' des règles monter/descendre a été 
rectifiée, avait été prise au CA du 29/09. 

2.2. Une autre question de la même lettre, 
concernant les listes de force, a depuis reçu 
une réponse de la MNC. 

2.3. Laurent progresse, quoique difficilement, dans 
la compatibilité de FedInside avec VolleyAdmin 
(demande de modifications, nomination des 
arbitres, inscription des équipes). Toutefois, 
une décision de la FVWB est nécessaire afin de 
pouvoir poursuivre avec le mode d’élaboration 
du calendrier. Entre-temps, la FVWB a donné 
son accord de principe pour que le système 
utilisé par Volley Belgium puisse également 
être utilisé pour les équipes francophones, tant 
au niveau national que pour les jeunes, promo 
& provincial. Avec cet accord, Laurent sait 
maintenant quelles données doivent être 
saisies (les mêmes qu’à VV) et il peut ainsi 
préparer un devis. 
Le suivi pratique de ce dossier – qui doit être 
bouclé au plus tard en avril – est entre les 
mains de Michel Loppe et Frank Desmet. 

2.4. Le Conseil d'Administration exprime à nouveau 
son espoir que le projet de règlement de la 
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maart beschikbaar zal zijn. Guy zal Frank 
herinneren aan deze deadline. 

 
3.  NSC 
 
3.1.  De RvB neemt nota van het verslag van de NSC 

van 17 januari 2023.  

 
RAAD VAN BESTUUR 

 
0.0 Jean-Paul heeft bij zijn ontslag als voorzitter van 

VV volmacht gegeven aan Johan. Deze 
volmacht geldt tot een AV van VV een nieuwe 
voorzitter verkiest. Deze AV is gepland op 
28/02/2023. 
De raad van bestuur dankt Jean-Paul voor de 
jarenlange aangename en constructieve 
samenwerking. 

 
1.0 Financiën   

 
1.1. Claude meldt dat de uitgaven in 2022 volgens de 

voorlopige raming groter waren dan begroot, wat 
vooral toe te schrijven was aan de post ‘honoraria’ 
(overschrijding +/- 5500 EUR) en de niet geplande 
uitgaven ‘studie Hypercube’ (+/- 5000 EUR), 
‘kampioenenfeest’ (+/- 2.500 EUR) en ‘deelname 
DOL Champions’ League’ (+/- 4.000 EUR).  
Gelukkig waren ook de inkomsten groter dan 
voorzien, zodat het netto resultaat overeen stemt 
met de verwachtingen. Intussen finaliseert hij het 
budget 2023. Met verwijzing naar de DOL vraagt 
Paul om voor elke grote niet voorziene uitgave het 
akkoord van de RvB te vragen. Guy geeft duiding: 
VB deelde op vraag van Geert een stuk van de 
kosten verbonden aan het gala & diner van de DOL 
in BOZAR, wetende dat het gros van de kosten 
gedragen werd door CEV & de Nationale Loterij.  
 

1.2. Zoals vroeger ook wel gebeurde vragen de clubs 
die deelnemen aan de CEV Champions’ League 
om hun hoge deelnamekost (25.000 EUR) af te 
rekenen bij de uitbetaling van het prijzengeld. Dit 
houdt in dat VB deze kost een half jaar voorschiet. 
Normaal zou VB een administratieve kost van 10% 
op achterstallige betalingen aanrekenen, maar door 
het als een voorschot te beschouwen is VB bereid 
deze kost te halveren (tot 5%).  
 

2. Varia 
 
2.1. Guy verwijst naar CEV strategic planning document 

en vraagt de vleugels om input tegen volgende 
RvB.  

2.2. Dossier Hypercube: volgende maandag heeft een 
tweede ontmoeting plaats met de consultants, in 
het EVC. Guy, Pascal en Johan zullen aanwezig 
zijn.  

2.3. Dominique vraagt om een meeting tussen de 
vleugels om het ‘kalender’-probleem bij transfers 
van spelers tussen VV en FVWB te bespreken. 

compétition 2023-2024 soit disponible avant le 
mois de mars. Guy rappellera Frank de ce délai. 

 
3.  CNA 

 
3.1.  Le CA prend acte du rapport de la CNA du 17 

janvier 2023. 
 

CONSEIL D'ADMINISTRATION 
 

0.0    Lors de sa démission en tant que président de 
VV, Jean-Paul a donné procuration à Johan. 
Cette procuration est valable jusqu'à ce qu'une 
AG de VV élise un nouveau président. Cette AV 
est prévue pour le 28/02/2023. 
Le conseil d'administration remercie Jean-Paul 
pour les nombreuses années de collaboration 
agréable et constructive. 
 

1.0 Finances 
 

1.1.  Claude rapporte que selon l'estimation provisoire, 
les dépenses en 2022 étaient plus élevées que 
prévu, ce qui était principalement dû au poste 
'honoraires' (dépassement +/- 5500 EUR) et aux 
dépenses non prévues 'étude Hypercube' (+/- 
5000 EUR ), 'fête des champions' (+/- EUR 2.500) 
et 'participation DOL Champions' League' (+/- EUR 
4.000). Heureusement, les revenus ont également 
été plus élevés que prévu, de sorte que le résultat 
net est conforme aux attentes. Entretemps, il 
finalise le budget 2023. En référence au DOL, Paul 
demande de toujours solliciter l'approbation du 
Bureau Exécutif pour une dépense imprévue 
majeure. Guy explique : À la demande de Geert, 
VB a partagé une partie des coûts associés au 
gala et au dîner du DOL à BOZAR, sachant que la 
majeure partie des coûts était déjà supportée par 
la CEV et la Loterie Nationale. 

1.2. Comme par le passé, les clubs participant à la CEV 
Champions' League demandent de pouvoir payer 
leurs frais de participation, qui s’élèvent à 25 000 
EUR, lors du versement du prize money. Cela 
signifie que VB avance ce coût pendant six mois. 
Normalement, VB facturerait des frais 
administratifs de 10 % sur les paiements en retard, 
mais en le considérant comme une avance, VB est 
prêt à réduire ce coût de moitié (à 5 %).  

 
2. Divers 
 
2.1. Guy se réfère au document de planification 

stratégique de la CEV et demande aux ailes de 
donner leur avis d’ici le prochain CA. 

2.2. Dossier Hypercube : lundi prochain, il y aura une 
deuxième réunion avec les consultants, à l'EVC. 
Guy, Pascal et Johan seront présents. 

 
2.3. Dominique demande une rencontre entre les ailes 

pour discuter du problème de "calendrier" lors 
des transferts de joueurs entre VV et FVWB. 
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Johan zal aan Willy Corbeel vragen om dit 
praktisch op te volgen.  

2.4. Guy zal er nogmaals bij Toon op aandringen om 
de ontwerptekst van de statuten tijdig voor te 
leggen aan de vleugels, met het oog op haar 
goedkeuring op de AV. 

2.5. FVWB stelt zich vragen bij het prijsbeleid voor de 
tickets van de bekerfinale. Wie zijn ticket laattijdig 
kocht betaalde maar de helft van wie dat goed op 
tijd deed. Er waren ook te veel gratis tickets. 
Johan zal dit maandag bij Geert nagaan.  

2.6. Topvolley nodigt fans uit om ‘ambassadeur’ te 
worden voor de Yellow Tigers.  Voorlopig kan dit 
enkel voor Nederlandstalige fans, maar dit zou 
ook voor Franstalige fans moeten kunnen. Johan 
en Guy zullen dit maandag melden aan Geert. 
  

2.7. Stefan zal de vleugels inlichten wanneer het 
verslag van RvB op de website gepost wordt. 

 
Volgende vergadering  
Volgende RvB: donderdag 16/2 - 19u30, EVC 
 

Johan demandera à Willy Corbeel de donner 
suite à cette requête. 

2.4. Guy exhortera à nouveau Toon à soumettre le 
projet de texte des statuts aux ailes en temps 
utile, en vue de son approbation lors de l'AG. 

 
2.5. La FVWB s'interroge sur la politique tarifaire des 

billets de la finale de coupe. Ceux qui ont acheté 
leur billet tardivement n'ont payé que la moitié de 
ceux qui ont payé à temps. Il y avait aussi trop de 
billets gratuits. Johan en parlera avec Geert lundi. 

2.6. Topvolley invite les fans à devenir des 
"ambassadeurs" des Yellow Tigers. Pour le 
moment, cela n'est possible que pour les fans 
néerlandophones, mais cela devrait également 
être possible pour les fans francophones. Johan 
et Guy en feront part à Geert lundi. 

2.7. Stefan informera les ailes lorsque le rapport du 
CA est affiché sur le site Web. 

 
Prochaine réunion  
Prochain CA : jeudi 16/02 - 19h30, EVC 

Verslag  & vertaling/rapport & traduction: S. DE KEIJSER 


